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Protokół Nr X/ 2019 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  30 września  2019 r. 
 

X Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1500  Przewodniczący Rady 
Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 
naczelników wydziałów i kierowników jednostek. Następnie Przewodniczący stwierdził, że  
w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na dzisiejszej 
sesji jest 15 radnych. 
O głos poprosił radny Damian Buła, który zaproponował, aby uczcić minutą ciszy śmierć 
zmarłego byłego seniora marszałka Sejmu RP Kornela Morawieckiego założyciela Solidarności 
Walczącej. Radni powstali i minutą ciszy uczcili śmierć  Kornela Morawieckiego. 
 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia się 
następująco:  
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
1.1./otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
1.2./zatwierdzenie porządku obrad, 
1.3./zatwierdzenie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  
2.Podjęcie uchwał: 
2.1/zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 
2019, 
2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
2.3/zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia programu postępowania naprawczego 
Powiatu Kluczborskiego, 
2.4/zmieniająca Uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Kluczborski pożyczki 
długoterminowej z budżetu państwa, 
2.5/w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Wojewódzkiego Ośrodka 
Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Kluczborku w Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Kluczborku,  
2.6/zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia publicznej placówki doskonalenia nauczycieli. 
2.7/w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy powiatu kluczborskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”, 
2.8/w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dla dróg lub ich odcinków położonych 
na terenie gminy Kluczbork w obrębie miasta Kluczbork, 
2.9/w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dla drogi oraz odcinka drogi 
położonych na terenie gminy Lasowice Wielkie, 
2.10/w sprawie uchwalenia dla powiatu kluczborskiego ,,Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie, Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie oraz Działań 
Profilaktycznych Ukierunkowanych Zwłaszcza w Odniesieniu do Dzieci w Rodzinach 
Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 2019-2025” 
3.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu za okres od 21.08.2019 r. do 
09.09.2019 r. 
4.Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad. 
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W związku z awarią aplikacji do głosowania Przewodniczący Rady zaproponował 
przeprowadzenie głosowania imiennego poprzez wyczytywanie poszczególnych radnych 
z imienia i nazwiska i głosowanie.  
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad.  
Za zatwierdzeniem porządku obrad głosowało 15 radnych, nie stwierdzono głosów 
wstrzymujących się i głosów przeciw (wyniki z głosowania do pkt.1.2 stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu).  
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił protokół z IX sesji Rady Powiatu. 
Radni do protokołu nie wnieśli żadnych zapytań i uwag w związku z czym poddał go pod 
głosowanie.  
Przewodniczący przeprowadził głosowanie imienne poprzez wyczytywanie poszczególnych 
radnych z imienia i nazwiska i głosowanie (wyniki z głosowania do pkt.1.3 stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu). 
Za zatwierdzeniem protokołu z IX sesji Rady Powiatu głosowało 15 radnych, nie stwierdzono 
głosów wstrzymujących się i głosów przeciw. 

 
                                     Do punktu 2.1. porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2019.  
O głos poprosił radny Piotr Pośpiech, który nawiązując do ww. projektu uchwały oraz 
projektu dotyczącego zmiany wieloletniej prognozy finansowej zwracając się do Pani 
Skarbnik poprosił o wyjaśnienie do jakiej kwoty wzrośnie dług Powiatu w związku  
z dokonanymi zmianami. Czy będzie to kwota na koniec 2019 roku wynosząca  
83.498.890,66-zł. 
Przewodniczący udzielił głosu Pani Skarbnik, która poinformowała, że jest to taka kwota. 
Radny odnosząc się do wypowiedzi Pani Skarbnik stwierdził, że odnosząc się do zadłużenia  
z ubiegłego roku, gdzie zadłużenie było na poziomie 53.784.859,00,-zł to jest o prawie  
30 mln. więcej. 
Kolejno radny odniósł się do prognozowanej kwoty zadłużenia na koniec 2020 roku, która 
wyniesie 79.807.013,28,-zł  i zapytał jak to się stanie, że pomimo tego, że prognoza nie 
zakłada spłat w takich wielkościach o prawie 3.700.000,-zł będzie niższe zadłużenie.   
Pani Skarbnik przekazała głos swojej zastępczyni Pani Annie Szczygieł, która wyjaśniła, że      
w wpf-ie zmienia się jedynie to, iż uruchomienie kredytu w kwocie 1.600.000,-zł z roku 2020 
przechodzi na rok 2019.  
Harmonogram spłat nie ulega zmianie, a wzrasta zadłużenie w roku 2019. 
Ministerstwo Finansów zasugerowało także ze względu na to, że budżet jest jednoroczny, aby 
pożyczka została uruchomiona w całości w roku 2019 a nie w 2020.  
Radny Piotr Pośpiech zabierając ponownie głos stwierdził, że wykazane zadłużenie w 2012 
roku jeśli harmonogram nie uległ zmianie wykazane zostało na poziomie niższym  
o 3.700.000,-zł i to go zastanowiło. 
O głos poprosił Pan Starosta, który zwrócił uwagę, że wspomniane 53.784.859,00,-zł 
zadłużenie na koniec 2018 roku dlatego było niższe, gdyż radny Piotr Pośpiech nie doliczył 
leasingów oraz faktur, które przeszły na 2019 rok, skutkiem czego deficyt planowany wynosi 
aż 18 mln zł.  
Starosta stwierdził, że mówienie o tym, że zadłużenie wzrosło o prawie 30 mln. w tym 
wypadku jest wprowadzaniem w błąd.        
Pani Anna Szczygieł Z-ca Skarbnika zabierając ponownie głos stwierdziła zwracając się do 
radnego Piotra Pośpiecha, że nie wie o którą kwotę 3 mln chodzi Panu radnemu i prosi  
o wyjaśnienie. 
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Radny Piotr Pośpiech poinformował, że ta kwota to jest różnica pomiędzy kwotą długu na 
koniec roku 2019 a kwotą na koniec 2020 roku. 
Pani Anna Szczygieł wyjaśniła radnemu, że jest to kwota długu spłacana wydatkami. 
Część długu jak np. leasingi, obecnie trzecia umowa subrogacji dawna Siemensa jest spłacana 
wydatkami.  
Jak poinformowała Z-ca Skarbnika nie da się tak zrobić, że odejmujemy rozchody, dodajemy 
przychody i wychodzi nam kwota długu. 
Radni nie wnieśli więcej zapytań do powyższego projektu, w związku z  tym Przewodniczący 
poddał projekt pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Andrzej 
Olech, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, 
Zdzisław Pelc 
PRZECIW (1) 
Piotr Pośpiech 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Damian Buła, Jakub Goliński 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
Radni podjęli Uchwałę Nr X/87/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2019.  

 
Do punktu 2.2 porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Lesław 
Czernik, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, 
Maciej Sitek 
PRZECIW (1) 
Piotr Pośpiech 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Damian Buła, Jakub Goliński 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/88/2019 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 

Do punktu 2.3 porządku obrad 
 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt zmieniający Uchwałę w sprawie 
uchwalenia programu postępowania naprawczego Powiatu Kluczborskiego. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
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Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Rafał Neugebauer, Maciej Sitek, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Lesław 
Czernik, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, 
Wojciech Smolnik 
PRZECIW (1) 
Piotr Pośpiech 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Jakub Goliński, Marcin Michalski, Damian Buła, Teresa Wróbel, Celina Zając 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/89/2019 zmieniającą Uchwałę w sprawie uchwalenia 
programu postępowania naprawczego Powiatu Kluczborskiego. 
 

Do punktu 2.4 porządku obrad 
 

Kolejnym projektem uchwały jaki przedstawił Przewodniczący Rady był projekt uchwały 
zmieniający Uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Kluczborski pożyczki 
długoterminowej z budżetu państwa. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Rafał Neugebauer, Maciej Sitek, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Lesław 
Czernik, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, 
Robert Wietrzyk 
PRZECIW (2) 
Piotr Pośpiech, Jakub Goliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła, Teresa Wróbel 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/90/2019 zmieniającą Uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia przez Powiat Kluczborski pożyczki długoterminowej z budżetu państwa. 

 
Do punktu 2.5 porządku obrad 

 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowego Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 
Zawodowego w Kluczborku w Centrum Kształcenia Zawodowego w Kluczborku. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Neugebauer, Lesław Czernik, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Artur Nowak, Wojciech 
Smolnik, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, 
Zdzisław Pelc, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Celina Zając, Teresa Wróbel, Robert 
Wietrzyk, Damian Buła 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/91/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego  
w Kluczborku w Centrum Kształcenia Zawodowego w Kluczborku. 

 
Do punktu 2.6 porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę  sprawie 
utworzenia publicznej placówki doskonalenia nauczycieli.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Maciej Sitek, Rafał Neugebauer, Celina Zając, Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Andrzej Olech, 
Teresa Wróbel, Lesław Czernik, Marcin 
Michalski, Damian Buła, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Piotr Pośpiech, 
Wojciech Smolnik 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/92/2019 zmieniającą uchwałę  sprawie utworzenia 
publicznej placówki doskonalenia nauczycieli.  
 

Do punktu 2.7 porządku obrad 
 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie uchwalenia  
„Rocznego programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Celina Zając, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Lesław 
Czernik, Wojciech Smolnik, Maciej Sitek, 
Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc, Robert Wietrzyk, Marcin Michalski, Damian Buła, Teresa 
Wróbel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył. 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/93/2019 w sprawie uchwalenia „Rocznego 
programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”. 
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Do punktu 2.8 porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej dla dróg lub ich odcinków położonych na terenie gminy 
Kluczbork w obrębie miasta Kluczbork. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jakub Goliński, Maciej Sitek, Celina Zając, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Lesław Czernik, 
Zdzisław Pelc, Marcin Michalski, 
Ryszard Okaj, Artur Nowak, Teresa Wróbel, Rafał Neugebauer, Wojciech Smolnik, Damian 
Buła 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył. 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/94/2019 w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej dla dróg lub ich odcinków położonych na terenie gminy Kluczbork w obrębie 
miasta Kluczbork. 
  

Do punktu 2.9 porządku obrad 
 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym kolejny projekt uchwały z porządku 
obrad jakim był projekt w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dla drogi oraz 
odcinka drogi położonych na terenie gminy Lasowice Wielkie. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał go pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Rafał Neugebauer, Celina Zając, Robert Wietrzyk, Ryszard 
Okaj, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, 
Jakub Goliński, Lesław Czernik, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Artur 
Nowak, Damian Buła 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/95/2019 w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej dla drogi oraz odcinka drogi położonych na terenie gminy Lasowice Wielkie. 
 

Do punktu 2.10 porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia dla 
powiatu kluczborskiego ,,Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie, 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie oraz Działań Profilaktycznych Ukierunkowanych 
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Zwłaszcza w Odniesieniu do Dzieci w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 
2019-2025”. 
 
O głos poprosił radny Damian Buła, który stwierdził, że bardzo wnikliwie przeanalizował 
dane jakie zawarte są w przedłożonym projekcie uchwały i stwierdził, że przerażają go 
statystyki jeśli chodzi o liczbę sprawców przemocy w rodzinie. 
Jak wykazują statystyki liczba ta nie ulega zmniejszeniu w związku z tym zdaniem radnego  
komisje Rady Powiatu łącznie z przedstawicielami z Gminy oraz Komendy Powiatowej 
Policji w Kluczborku powinny się zająć tym problemem. 
Zdaniem radnego problem ten może narastać dlatego nie można tego tak zostawić. 
Pan Przewodniczący Rady poparł wypowiedź radnego i stwierdził, że po przyjęciu 
przedmiotowego programu trzeba powrócić do tematu ponieważ problem jest bardzo istotny.     
Innych zapytań nie zgłoszono w związku z czym Przewodniczący Rady Powiatu poddał go 
pod głosowanie. 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Artur Nowak, Rafał Neugebauer, Jakub Goliński, Marcin Michalski, Celina Zając, Ryszard 
Okaj, Andrzej Olech, Maciej Sitek, 
Damian Buła, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Zdzisław 
Pelc, Robert Wietrzyk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr X/96/2019 w sprawie uchwalenia dla powiatu 
kluczborskiego ,,Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Rodzinie, Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie oraz Działań Profilaktycznych Ukierunkowanych Zwłaszcza  
w Odniesieniu do Dzieci w Rodzinach Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na lata 2019-
2025”. 

Do punktu 3 porządku obrad 
 

Kolejnym punktem z porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za 
okres od 21.08.2019 r. do 09.09.2019 r. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Piotrowi Pośpiechowi, który odnosząc się do 
sprawozdania Zarządu Powiatu z dnia 21.08.2019 r. pkt.3 i 4 dotyczących cofnięcia 
powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Kluczborskiego Inkubatora Przedsiębiorczości  
w Kluczborku oraz zatrudnienia na stanowisku Dyrektora Kluczborskiego Inkubatora 
Przedsiębiorczości w Kluczborku spytał czy planowany jest konkurs na to stanowisko i kto na chwilę 
obecną zarządza Kluczborskim Inkubatorem Przedsiębiorczości. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Staroście, który wyjaśnił, że jeśli chodzi o etaty to nic się 
nie zmieniło dotychczasowy dyrektor dalej pracuje w Kluczborskim Inkubatorze Przedsiębiorczości. 
Funkcję Dyrektora obecnie pełni w KIP Pani Marta Zamorowska pracującą na połowie etatu w 
Starostwie Powiatowym i drugiej połowie w KIP w Kluczborku. 
Zmiana ta miała na celu zabezpieczenie prawidłowej realizacji projektów unijnych, wsparcia ich 
prowadzenia i rozliczania. 
Jak poinformował Pan Starosta na dzień dzisiejszy nie jest planowany żaden konkurs na to 
stanowisko. 
Zmiana jaka nastąpiła odbyła się za porozumieniem stron bez konieczności wypowiedzeń. 
Kolejno o głos poprosił radny Damian Buła, który odniósł się do sprawozdania  
z działalności Zarządu z dnia 21.08.2019 r. pkt. 12 oraz posiedzenia z dnia 28.08.2019 r. pkt.5, gdzie 
poruszana była kwestia wykonanej usługi malowania dokonanej w MDK w Kluczborku bez 
wcześniejszej zgody Starostwa w kwocie 2.500,00,zł. 
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Pan Starosta zabierając głos wyjaśnił radnemu, iż sprawa kończy się w ten sposób, że został 
zawiadomiony Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych o popełnieniu czynu noszącego znamiona 
naruszenia dyscypliny finansów publicznych ponieważ Pan Dyrektor MDK w Kluczborku podjął ww. 
decyzję bez uzgodnienia i planu w budżecie jednostki. 
Radny Damian Buła zapytał także, czy takie malowanie było w MDK-u potrzebne. 
Pan Starosta wyjaśnił, że malowanie klatki schodowej miało być przeprowadzone własnymi siłami 
jednakże zostało to wykonane w inny sposób, a na to nie było zgody.   
O głos poprosiła Pani Celina Zając Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, która zapytała komu 
zostało obecnie udzielone pełnomocnictwo w zakresie zastępstwa za Dyrektora MDK  
w Kluczborku. 
Pan Starosta wyjaśnił, że pełnomocnictwo zostało udzielone Pani Stachowskiej. 
Następnie o głos poprosił radny Piotr Pośpiech, który odnosząc się do sprawozdania z dnia 
21.08.2019 r. pkt.5, gdzie zostały zaopiniowane dodatki funkcyjne i motywacyjne dla 
dyrektorów jednostek oświatowych na okres od 1.09.2019 r. do 31.12.2019 r., zapytał  czy w 
porównaniu z dotychczas obowiązującymi dodatkami, o które już wcześniej pytał i dopiero za 
3 razem otrzymał odpowiedź (odpowiedź znajduje się na stronie BIP) zostały one obniżone 
czy pozostały na tej samym poziomie.  
Pan Starosta poinformował radnego, że pozostały one na niezmienionym poziomie. 
Jednakże od 1 września weszła w życie podwyżka dla nauczycieli więc siłą rzeczy otrzymali 
oni wyższe wynagrodzenie. 
Starosta poinformował radnego, że jeśli jest potrzeba wyliczenia na piśmie to takie wyliczenie 
zostanie przygotowane. 
Radny Piotr Pośpiech odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty stwierdził, że nie ma 
potrzeby przedstawiania tego na piśmie natomiast jego zdaniem jest to ,,podwyżka przez 
obniżkę” , gdyż ci ludzie od kilku miesięcy zarabiają znacząco mniej. 
Teraz to nie powiat ale regulacja i wprowadzenie podwyżki w całym kraju spowodowała,  
że skutki tego zostały lekko ograniczone dla naszych dyrektorów. 
Kolejno o głos poprosił Pan Starosta, który stwierdził, że dyrektorzy zostali poinformowani  
o tej sytuacji i do końca roku 2019 r. nie są przewidywane żadne zmiany, jednakże jeśli  
w przyszłym roku będzie taka możliwość to wynagrodzenie zostanie uregulowane.  
Zdaniem Pana Starosty bycie dyrektorem szkoły jest bardzo odpowiedzialne, jednakże trzeba 
wziąć pod uwagę w jakiej sytuacji obecnie jest powiat.  
Innych spraw nie poruszano. 
W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Rafał Neugebauer, Artur Nowak, Maciej Sitek, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, 
Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, 
Robert Wietrzyk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Jakub Goliński, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Celina Zając, Marcin Michalski 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 
Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 
Do punktu 4 porządku obrad 

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który zwracając się do radnych startujących w wyborach 
parlamentarnych życzył im w imieniu wszystkich zgromadzonych wspaniałego wyniku, który 
będzie ich satysfakcjonował, jednakże z drugiej strony wolałby żeby pracowali tutaj dla dobra 
powiatu. 
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Do punktu 5 porządku obrad 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 15:43 zamknął X Sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 

 
                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  
                                                         Andrzej Olech 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Protokołowała: 
Joanna Strzelczyk 

 


